



# 東華三院周年慈善晚宴 「善在東華150年」

## TWGHs Charity Dinner · Go Beyond with TWGHs for 150 years

東華三院自1870年創辦至今，一直秉承「救病拯危、安老復康、興學育才、扶幼導青」的使命和承諾。時至今日，已發展成為全港具規模的社會福利機構，為廣大市民提供醫療、教育、社會福利及公共服務等多元化服務。轉眼間，東華三院已陪伴香港人走過一個半世紀，與社會大眾一同迎接本院的150周年誌慶。

本院年度的重點項目東華三院150周年慈善晚宴，謹訂於2021年3月13日(六)假香港瑰麗酒店宴會大禮堂舉行，為「腎病病人助醫計劃」籌募經費。本年晚宴將以「善在東華150年」為主題，喻意本院150年來一直紮根香港，服務大眾，「行善·行更遠」。晚宴將以「東華村」為場地佈置，以插畫形式將東華三院各項服務呈現予嘉賓眼前。是晚鼓勵來賓穿著以喜慶/慶典為主題的服飾出席，屆時匯聚各項精彩表演，務求為嘉賓帶來一個極具視聽之娛的晚上。

誠邀各位善長赴會支持，共渡一個饒富意義又愉快的晚上！

Founded in 1870, Tung Wah Group of Hospitals (TWGHs), has always served the Hong Kong community with the mission of 'To heal the sick and to relieve the distressed; to care for the elderly and to rehabilitate the disabled; to promote education and to nurture youngsters; and to raise the infant and to guide the youth'. Today, TWGHs has become a sizable charitable organization in Hong Kong, providing holistic medical and health, education, social welfare and traditional services to meet the ever-changing needs of the society. TWGHs has been walking alongside with Hong Kong people for one and a half centuries, and is celebrating its 150th Anniversary with the general public this year.

As an annual signature fundraising event, the TWGHs 150th Charity Dinner will be held on Saturday, 13 March 2021 at the Grand Ballroom of Rosewood Hong Kong to raise fund for "Renal Patient Assistance Fund". The theme this year is "Go Beyond with TWGHs for 150 years". It metaphorically depicts that TWGHs has taken root in Hong Kong and will continue to pursue benevolence to the well-being of the public, spreading its good deeds farther and wider. The charity dinner will be in a decoration of "Tung Wah Village" to showcase the full spectrum of services to all guests. The guests are invited to dress up in festive and celebratory attire. A series of fantastic performances will also be presented to bring an enjoyable evening to the coming guests.

Your support and presence are highly appreciated. We look forward to greeting you in this meaningful evening.

(譚鎮國)  
籌委會主席暨  
東華三院第一副主席  
(TAM Chun Kwok, Kazaf)  
Organizing Committee Chairman cum  
1<sup>st</sup> Vice-Chairman, Board of Directors

(文穎怡)  
東華三院主席  
(Ginny MAN)  
Chairman, Board of Directors

### 籌委會委員 Organizing Committee Members

韋浩文第三副主席  
Mr. WAI Ho Man, Herman  
3<sup>rd</sup> Vice-Chairman

晏紫總理  
Ms. YAN Zi  
Director

麥鄧蕙敏總理  
Mrs. MAK TANG Wai Man, Vivian  
Director

吳鄭雅瑜總理  
Mrs. NG CHENG Nga Yu, Emmi  
Director

諸陳慧婷總理  
Mrs. Natalie CHAN CHU  
Director

曾慶業總理  
Mr. TSENG Hing Yip, York  
Director

蔡加怡總理  
Ms. CHOI Ka Yee, Crystal  
Director

